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 CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 

Compartiment de lucru consilieri judeţeni  
Nr.4476  din 15.02.2023     
 
 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 15.02.2023, în şedinţa extraordinară convocată de îndată  

a Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin.(2)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.94 din 15.02.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege şi adusă la cunoştinţă 
publică pe site-ul consiliului judeţean. 

               Sedința extraordinară de astăzi a fost convocată de îndată, din următoarele considerente:  
 Pentru punctul 3 de pe proiectul ordinii de zi privind aprobarea depunerii proiectului 
”DEZVOLTARE CAMPUS INTEGRAT PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL ÎN MUNICIPIUL BACĂU” 
în cadrul apelului PNRR/2022/ C15/MEDIU/16/Program –pilot pentru dezvoltarea consorțiilor regionale 
pentru învățământ dual, Investiția 6 -,,Dezvoltarea a 10 consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a 10 
campusuri profesionale integrate” de către CONSORȚIUL REGIONAL PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT 
DUAL ȘI DEZVOLTARE DURABILĂ BACĂU, menționăm că este necesară parcurgerea cu 
celeritate a etapelor premergătoare privind aprobarea proiectului, motiv pentru care se impune 
adoptarea în regim de urgență a prezentului proiect. 
 Pentru punctul 4 de pe proiectul ordinii de zi privind solicitarea de scoatere definitivă din 
fondul forestier național a terenului în suprafață de 3000mp. aflat în proprietatea publică a statului și în 
administrarea Regiei Naționale a Pădurilor-Romsilva, cu compensare, în vederea realizării obiectivului de 
investiții ,,Reabilitare și modernizare DJ252 C, Tătărăști-Corbasca km 8+022-23+088, județul Bacău, 
menționăm că hotărârea se impune a fi adoptată în regim de urgență deoarece lucrările de execuție 
la obiectivul menționat trebuie finalizate până la sfarsitul anului 2023, prezentul proiect de hotărâre 
făcând parte din documentatia de scoatere definitivă a suprafeței de teren de către Regia Națională a 
Pădurilor Romsilva. 
 Pentru punctul 5 de pe proiectul ordinii de zi privind stabilirea mandatului special al 
reprezentantului legal al județului Bacău în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. 
COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ BACĂU S.A., menționăm că formularul de vot trebuie transmis 
cu cel puțin 48 de ore înainte de A.G.A., respectiv până cel târziu la 24.02.2023, ora 16.00, fapt 
pentru care se impune supunerea spre adoptare a proiectului de hotărâre  în regim de urgență. 
 Pentru punctul 6 de pe proiectul ordinii de zi privind aprobarea protocolului de cooperare 
încheiat între Județul Bacău, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău și Spitalul 
Județean de Urgență Bacău în vederea asigurării serviciilor de preparare a hranei pentru beneficiarii 
serviciilor de asistență socială si protecția copilului, menționăm că în anul 2023, DGASPC va trebui să 
asigure zilnic hrana  pentru un număr de aproximativ 859 persoane, până în luna octombrie inclusiv, 
urmând ca de la această dată numărul beneficiarilor să crească cu 101 persoane, ca urmare a finalizării 
proiectelor. Întrucât DGASPC Bacău a efectuat demersurile legale necesare pentru achiziționarea de 
servicii de catering care nu s-au concretizat, la această dată există pericolul iminent ca în perioada 
imediat următoare să nu mai poată fi asigurată hrana beneficiarilor serviciilor de asistență socială și 
protecția copilului prestate de DGASPC, motiv pentru care se impune  adoptarea în regim de 
urgență a proiectului de hotărâre. 
 

  Din totalul de 35 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 30. Sunt absenţi următorii consilieri 
judeţeni: doamna consilier Coşa Maricica Luminiţa, domnul consilier Griţcu Gabriel, domnul consilier 
Nechita Neculai, domnul consilier Necula Cosmin şi domnul consilier Vreme Valerian.. 
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          Având în vedere problemele de pe ordinea de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe 
directorii/şefii de serviciu ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de specialitate al consiliului 
judeţean şi domnul director Codreanu Cristian de la DGASPC Bacău. 
 

      Avizele  comisiilor de specialitate sunt favorabile. 
  Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
  Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 
 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei  ordinare  din data de 31.01.2023; 
 

2. Aprobarea procesului verbal al şedinţei  extraordinare convocată de îndata din data de 08.02.2023; 
 

3. Proiect de hotărâre  privind aprobarea depunerii proiectului ”DEZVOLTARE CAMPUS INTEGRAT 
PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL ÎN MUNICIPIUL BACĂU” în cadrul apelului PNRR/2022/ 
C15/MEDIU/16/Program –pilot pentru dezvoltarea consorțiilor regionale pentru învățământ dual, 
Investiția 6 -,,Dezvoltarea a 10 consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a 10 campusuri profesionale 
integrate” de către CONSORȚIUL REGIONAL PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL ȘI DEZVOLTARE 
DURABILĂ BACĂU; 

Iniţiator:dl. Ivancea Valentin-preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea de scoatere definitivă din fondul forestier național a terenului în 
suprafață de 3000mp. aflat în proprietatea publică a statului și în administrarea Regiei Naționale a 
Pădurilor-Romsilva, cu compensare, în vederea realizării obiectivului de investiții ,,Reabilitare și 
modernizare DJ252 C, Tătărăști-Corbasca km 8+022-23+088, județul Bacău.    

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău în 
Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ BACĂU S.A. 
convocată pentru data de 27 februarie 2023, ora 13:00;   

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de cooperare încheiat între Județul Bacău, Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău și Spitalul Județean de Urgență Bacău în 
vederea asigurării serviciilor de preparare a hranei pentru beneficiarii serviciilor de asistență socială si 
protecția copilului. 

                          Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentată. 
 
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule preşedinte, credem că proiectul de la punctul 5, nu 
are caracter de urgenţă, având în vedere că şedinţa este pe data de 28, mandatul trebuie depus până pe data 
de 24, ori noi aici, trebuie să luăm o decizie asupra unor probleme importante ale CRAB-ului. Este vorba 
de buget, de investiţii. Nu am avut timp să studiem aceste documente puse la dispoziţie şi cred că acest 
proiect trebuie retras de pe ordinea de zi şi într-o şedinţă ulterioară să dăm acest mandat în cunoştinţă de 
cauză, informaţi cum trebuie, asupra problemelor. Este propunerea grupului liberal, de a scoate de pe 
ordinea de zi, acest proiect. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să supun la vot propunerea dumneavoastră. Să ştiţi ca şi 
explicaţie, noi o să facem şedinţa ordinară în jurul datei de 28 februarie, ceea ce va fi după data de 24 
februarie când trebuie depus, pentru că asta este ordinea.  
 

 Nemaifiind observaţii, se supune aprobării amendamentul grupului PNL (domnul consilier Olteanu 
Petre-Cezar) şi se aprobă  cu 8  voturi pentru, 19 voturi împotrivă  şi o abţinere.  
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

 x  

1. Andrieș Ionuț  x  
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile  x  
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion  x  

9. Droiman Alexandru  x  

10. Enea Pavel Iulian  x  

11. Egarmin-Ana-Maria  x  

12. Filip Daniela  x  

13. Gavriliu Adrian  x  
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana  x  

16. Isvoran Vasile  x  

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George  x  

19. Melinte Ion  x  
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian  x  
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ  x  

26. Patriche Emilian  x  

27. Pravăț Silviu Ionel -   

28. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 

29. Poșa Irina Diana  x  
30. Pleșca George Bogdan  -   
31. Pîslaru Marius -   
32. Scripăț Constantin  x  

33. Țaga Aurelia  x  
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian absent   

 Se supune la vot proiectul ordinii de zi în forma prezentată de domnul preşedinte Ivancea Valentin 
şi se aprobă cu 23 de voturi pentru, două voturi împotrivă, 3 abţineri. Domnul consilier Mititelu Mihai, nu 
a iniţiat votul. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
  

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie   x 
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana   x 
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian -   
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai -   
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar  x  
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius -   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin  x  
35. Vreme Valerian absent   

◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
doamnei Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului,  pentru a supune spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei ordinare  din data de 31.01.2023. 

 

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei ordinare din data de 31.01.2023. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul verbal al şedinţei 
ordinare din data de 31.01.2023.  
 
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule preşedinte, la procesul-verbal al şedinţei ordinare 
din data de 31.01.2023, s-a strecurat o eroare. La pagina 30, la cea de-a doua intervenţie a mea, s-a 
consemnat greşit în sensul că s-a citat acolo altă pronunţare în loc de antepronunţare. 
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 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este o eroare de scriere, de redactare. O să modificăm 
corespunzător şi procesul-verbal va apărea corect. Nu cred că este cazul să supun la vot ţinând cont de 
faptul că s-a menţionat în şedinţă. Este o eroare de formă. 
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Are alt sens, deja. Antepronunţare nu înseamnă o altă 
pronunţare. Antepronunţare este corect. Mulţumesc. 
  

        Nefiind observaţii, se supune la vot procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 31.01.2023  şi se 
aprobă cu 29 de voturi pentru. (Cu menţiunea făcută de domnul consilier Olteanu Petre-Cezar) 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
  

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian -   
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius -   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian absent   

 
◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul doamnei 

Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului, pentru a supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare convocată de îndată din data de 08.02.2023. 

 

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 08.02.2023. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul verbal al şedinţei 
extraordinare convocată de îndată din data de 08.02.2023.  
 

        Nefiind observaţii, se supune la vot procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din 
data de 08.02.2023  şi se aprobă cu 29 de voturi pentru.  
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
  

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian -   
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius -   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian absent   
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 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte:  În continuare  îi  dau  cuvântul doamnei  Zară Elena Cătălina, 
secretar general al judeţului, pentru  a  vă  prezenta  reglementările  legale  din  Codul  administrativ,  cu  
modificările  şi completările ulterioare, referitoare la conflictul de interese. 

 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: În conformitate cu prevederile art.243 
alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez consilierii 
judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act normativ, 
conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat in una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean   
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
     Nu s-a anunţat nimeni pentru neparticipare la vot. 
  
 

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind  aprobarea depunerii proiectului ”DEZVOLTARE CAMPUS 
INTEGRAT PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL ÎN MUNICIPIUL BACĂU” în cadrul apelului 
PNRR/2022/ C15/MEDIU/16/Program –pilot pentru dezvoltarea consorțiilor regionale pentru învățământ 
dual, Investiția 6 -,,Dezvoltarea a 10 consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a 10 campusuri 
profesionale integrate” de către CONSORȚIUL REGIONAL PENTRU ÎNVĂȚĂMÂNT DUAL ȘI 
DEZVOLTARE DURABILĂ BACĂU. 

 
      Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 29 
de voturi pentru. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
  

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian -   
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius -   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian absent   
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  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte:  Mă bucur că acest proiect a fost aprobat. Noi am dus o cursă 
contra cronometru împreună cu Primăria Bacău şi colegii din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bacău, din cadrul Primăriei Municipiului Bacău şi din cadrul Universităţii Bacău, 
pentru a obţine avizele necesare de depunere, pentru acest proiect. Vă anunţ că în competiţie sunt 3 
proiecte regionale din care pot să  rămână doar două. Unul este cel de la Suceava, un consorţiu care depune 
un proiect prin Universitatea din Suceava. Un alt proiect este cel din Iaşi, care se va depune prin 
Universitatea „Gheorghe Asachi” în parteneriat cu Consiliul Judeţean Iaşi şi Primărie. La noi va fi un 
consorţiu format atât din companii private cât şi din Primăria Bacău, Consiliul Judeţean Bacău şi 
Universitatea Bacău. Nu vă ascund faptul, că am fost împreună cu primarul municipiului Bacău, pentru 
obţinerea avizului în vederea susţinerii obţinerii avizului în faţa comisiei şi s-a reuşit obţinerea avizului pe 
acest consorţiu. Un element extrem de important, altfel nu puteam depune proiectul. Vreau să menţionez, 
că există o luptă acerbă în acest sens şi cer încă odată sprijinul consilierilor judeţeni liberali, să ne sprijine 
în obţinerea acestui proiect, prin demersurile legale către Ministerul Educaţiei, ţinând cont de faptul că la 
nivelul Ministerului Educaţiei este la conducere un ministru din partea liberală, aşa cum prevede coaliţia şi 
sperăm că nu se va întâmpla să obţină proiecte, două judeţe, (Suceava şi Iaşi) care nu sunt poziţionate geo-
strategic. Am primit asigurări de la nivel tehnic, că acest proiect este extrem de bine cotat din punct de 
vedere strategic şi din punct de vedere al scrierii acestui proiect, cât şi din cauza faptului că în acest 
consorţiu, avem şi AEROSTAR-ul care are mentenanţa aparatelor de zbor F16 de la nivel naţional. Tehnic 
şi teoretic ar trebui ca acest proiect, să obţină primul punctaj. Să sperăm că nu se va întâmpla nimic care să 
strice acest clasament. Sper că sunt criterii obiective şi nu subiective la nivelul comisiei de la Ministerul 
Educaţiei şi consider că ar fi  o zonă de  echilibru şi prioritar ar fi pentru judeţul Bacău, ca acest campus 
tehnic să fie aprobat. Ar fi benefic atât pentru judeţ şi mă refer la administraţiile locale, cât şi pentru 
companiile private. Vă mulţumesc că acest proiect s-a aprobat, o să-l depunem în regim de urgenţă şi vă 
vom anunţa rezultatul.   

 ◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind solicitarea de scoatere definitivă din fondul forestier național a 
terenului în suprafață de 3000 mp. aflat în proprietatea publică a statului și în administrarea Regiei 
Naționale a Pădurilor-Romsilva, cu compensare, în vederea realizării obiectivului de investiții 
,,Reabilitare și modernizare DJ252 C, Tătărăști-Corbasca km 8+022-23+088, județul Bacău.    

 

    Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
     Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 
30 de voturi pentru. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
  

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius -   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian absent   

 
 ◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al județului 
Bacău în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ 
BACĂU S.A. convocată pentru data de 27 februarie 2023, ora 13:00.   
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    Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
     Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 
22 de voturi pentru, 4 împotrivă şi 3 abţineri. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
  

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie   x 
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana           x  
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai  x  
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar  x  
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                               x 
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius -   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia -   
34. Șova Sorin  x  
35. Vreme Valerian absent   

 
 ◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea protocolului de cooperare încheiat între Județul Bacău, 
Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău și Spitalul Județean de Urgență Bacău 
în vederea asigurării serviciilor de preparare a hranei pentru beneficiarii serviciilor de asistență socială si 
protecția copilului. 
 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte:  Am să fac eu o prezentare a proiectului. Am să scot în evidenţă 
beneficiile acestui protocol. În primul rând, acest protocol s-a analizat pe parcursul a 3 - 4 luni de zile. A 
avut în vedere beneficiarul şi când spun beneficiar, mă refer la adult şi copil, pentru asigurarea hranei în 
sensul în care fiecare dintre beneficiarii pe care îi avem la DGASPC, sunt persoane cu afecţiuni. Cred că 
mai potrivit ar fi ca blocul alimentar din cadrul Spitalului Judeţean, să asigure o alimentaţie diversificată pe 
fiecare afecţiune, aşa cum asigură şi la nivelul Spitalului Judeţean aparţinătorilor din cadrul Spitalului 
Judeţean, aşa cum prevede şi art.144 din Ordinul Ministerului Sănătăţii privind funcţionarea blocului 
operator. Este un lucru clar, benefic, în favoarea beneficiarului. Mai mult decât atât, se va pleca de  la un 
reţetar, făcut de către un medic nutriţionist pe fiecare patologie în parte, pusă la dispoziţie de către 
DGASPC, prin care ceea ce se va servi pentru fiecare beneficiar, pacient, va fi dus pe nevoia nutriţională a 
fiecăruia şi a asigura de aşa natură încât, să ne încadrăm şi din punct de vedere economic în norma de 
hrană şi aici când mă refer la cheltuiala pe  norma de hrană, mă refer la cei 22 de lei alocaţi de stat, pentru 
a asigura norma de hrană, pentru fiecare beneficiar, pacient care după cum se vede este şi comun cu 
pacientul din spital. Cred că sunt foarte multe similitudini pe care vrem să le punem cap la cap prin acest 
protocol de colaborare. Mai mult decât atât, capacitatea blocului alimentar în acest moment, este undeva la 
1230 de porţii livrate zilnic. Ceea ce se livrează acum, este undeva la 400 - 500 de porţii zilnice. Creşterea 
în cadrul autorizaţiei date până în acest moment  de 1230 de porţii, nu face decât să rentabilizeze această 
activitate atât pentru spital cât şi pentru DGASPC. Noi, la DGASPC am asigurat exact suma pentru 
alimentaţie prin bugetul care a trecut acum o săptămână, sau două în şedinţa ordinară, iar dânşii nu fac 
decât să factureze la preţul de cost, ceea ce înseamnă o cheltuială mai mică, la preţul de cost a fiecărei 
mese pe care o s-o asigure beneficiarului. Mai mult decât atât, DGASPC şi-a autorizat maşinile din punct 
de vedere sanitar-veterinar. S-a obţinut autorizaţie de la DSVSA, pentru această activitate din partea 
spitalului şi din partea DGASPC. Chiar dacă este un proiect îndrăzneţ, pe care sperăm să-l perpetuăm şi să 
fie ca un exemplu de bune practici, pe care evident că îl vom monitoriza şi vom vedea pe parcursul 
desfăşurării acestui procedeu, să eliminăm orice abatere sau orice blocaj, în aşa fel încât beneficiarul să 
aibă în farfurie exact ceea ce trebuie nutriţional, fără să avem tot felul de cheltuieli ineficiente sau paşi falşi 
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în această activitate. Aşa cum am spus la începul mandatului şi cum şi-a asumat şi directorul de la 
DGASPC, în primul rând în centru se află beneficiarul DGASPC. Pe de altă parte, aşa cum am mai spus, 
cred că important este să crească şi rentabilitatea asigurării hranei şi de la nivelul Spitalului Judeţean. 
Menţionez că Spitalul Judeţean are medic nutriţionist, are contracte cu asistenţă pe zona nutriţională, 
pentru întreg spitalul, inclusiv DGASPC. 
 

         Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Am ascultat cu atenţie ce ne-aţi spus, recunoaştem importanţa 
acestei asocieri. Am înţeles că de câteva luni de zile aţi început demersurile şi această consultare privind 
colaborarea. Nu înţeleg rostul acestei urgenţe. Dacă este o treabă care a început acum câteva luni de zile, se 
putea dezbate într-o şedinţă ordinară.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să vă spun de ce, pentru că de 4 luni de zile încercăm să 
obţinem autorizaţiile şi am reuşit să obţinem toate autorizaţiile necesare. Noi am fost preventivi, în lunile 
trecute era un alt exerciţiu bugetar până în 2022 evident, 31 decembrie şi nu puteam interveni din acest punct 
de vedere. A trebuit să facem treaba asta, după ce se aprobă bugetul, pe un alt exerciţiu financiar, respectiv 
2023, pentru alocările de sume şi modalitatea de a asigura finanţarea. Mai mult decât atât, am făcut şi 
restructurări în cadrul DGASPC  la nivelul anului 2022. Nu mai suporta amânare, pentru că până pe data de 1 
martie ar trebui să funcţioneze în regim maxim, blocul operator. Pentru a putea face acest lucru, într-o zi sau 
două, trebuie mutate, (vedeţi în protocolul pe care îl aveţi). O să vedeţi că nu se referă doar la asigurarea 
hranei de mâine, poimâine,  sau de când se va putea, ci şi nişte preparative care să asigure mărirea capacităţii 
din acest moment şi aducerea unor utilaje de la DGASPC pentru Spitalul Judeţean, pentru blocul alimentar. 
Sunt câteva preparative care trebuiesc făcute de urgenţă şi nu se mai putea aştepta data de 28 februarie, pentru 
a se trece la aceste măsuri. Mai mult decât atât, noi în decursul a 3 luni de zile am luat puncte de vedere de 
peste tot, acum s-au acumulat, le-am pus într-o formă aşa cum v-a fost prezentat în protocol, fie că vorbim de 
financiar-contabil, fie că vorbim juridic, fie că vorbim din punct de vedere al eficienţei economice, a fost o 
muncă între cele două instituţii şi instituţiile avizatoare. Nu putem să amânăm adoptarea acestei hotărâri. Are 
caracter de urgenţă, ţinând cont de faptul că trebuie să se asigure hrana începând de vineri. Ori pentru a face 
acest lucru şi pentru a testa capacitatea blocului operator în practică, nu doar teoretic, trebuie să începem 
gradual. Asta este urgenţa. Dacă dumneavoastră consideraţi că nu este urgent nu-i nicio problemă, dar eu cred 
că asta este urgenţa. 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Vă mulţumesc pentru explicaţii domnule preşedinte, dar sunt atât 
de multe materiale venite cu 20 de minute înainte de a începe şedinţa, inclusiv studierea proceselor-verbale 
ale şedinţelor anterioare. Nu am avut timp să le studiem. Această urgenţă ar trebui şi ea cât de cât … Nu avem 
când să studiem materialele. 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier, eu am subliniat urgenţa de la începutul 
şedinţei. Dacă aveaţi vreo obiecţiune trebuia să o faceţi aşa cum a făcut şi domnul consilier Olteanu şi 
supuneam la vot retragerea sau menţinerea pe ordinea de zi. Odată ce am ajuns la ordinea de zi, după ce v-am 
citit şi urgenţa acestor proiecte, să interveniţi pe acest subiect, mi se pare cel puţin redundant. Nu este nicio 
problemă, noi avem  capacitatea să răspundem la orice lucru pe care l-am pus acolo pe urgenţă. Am spus de 
ce! Am motivat la început, am făcut precizarea, nu facem decât să pierdem timp, dacă nu este o intervenţie pe 
acest proiect. 

 ♣ Dl Melinte Ion, consilier: Consider că nu este un proiect rău şi este binevenit. Aş avea o 
întrebare, având în vedere că hrana se pregăteşte la spital. Mă gândesc că, pentru bolnavii din spital meniul 
trebuie să fie mai dietetic, cu o anumită cantitate de proteină, pe când dincolo, pentru copii (când sunt în 
creştere) ar trebui un meniu mai bogat, mai consistent şi mă gândeam că nu mănâncă toţi din acelaşi cazan. 
Nu mă pricep, nu sunt nutriţionist, dar consider că pentru cei tineri şi sănătoşi, trebuie un meniu mai bogat. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier, eu am spus de la început şi am specificat că 
această iniţiativă a avut la bază în primul rând tocmai asigurarea diversificată pe fiecare beneficiar care este şi 
pacient în sensul acesta. De ce? Pentru că noi nu avem la nivelul DGASPC, doar copii cu anumite patologii. 
Sunt şi copii sănătoşi, dar într-o proporţie mult mai mică. De asta cred că este potrivit ca livrarea de hrană să 
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se facă pe un anumit reţetar dat de către spital şi reţetarul respectiv, este respectat de către bucătărie. Noi 
avem la nivelul DGASPC şi copii cu diabet.  

♣ Dl Melinte Ion, consilier: Am înţeles, nu trebuie să mai spuneţi. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să explic în mod clar, ca să nu apară nicio sugestie. Va fi 

personalizat, pentru fiecare copil în creştere cu dizabilităţi. Copil în creştere cu afecţiuni  a sindromului lipsei 
de atenţie, copil în creştere cu diabet. Tocmai de asta ne-am pliat pe acest lucru. Aşa, puteam să mergem pe 
catering, pe diversificarea asta, dar nu s-a potrivit. Nu putem să livrăm la comun acest lucru. Spitalul este 
specializat să livreze pe fiecare patologie în parte. Ca atare, cred că se potriveşte foarte bine din punct de 
vedere medical, să se administreze o hrană potrivită cu conţinutul proteic, nutriţional, corespondent vârstei, 
bolii şi altor necesităţi, aşa cum stabileşte nutriţionistul. Acesta este principalul motiv pe care dumneavoastră 
l-aţi ridicat şi eu l-am explicat încă odată. Tocmai de asta  am apelat la cantina spitalului. Mai mult decât atât, 
este şi o chestiune rentabilă atât pentru DGASPC cât şi pentru spital.  

 

     Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 28 de voturi pentru şi două abţineri. Doamna consilier Cristea Tina Oana,  nu a iniţiat votul. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
  

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica absent   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana -   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel absent   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică        x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai absent   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian absent   

 
 

 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: A fost epuizată ordinea de zi. Vreau să organizăm şedinţa 
ordinară pe data de 28 februarie. V-am spus doar aşa de principiu ca să fiţi pregătiţi, pentru data de 28 
februarie.  

 
 

 ◄ Nemaifiind intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările şedinţei  
extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 15.02.2023,  pentru care s-a 
încheiat prezentul proces-verbal.  
 
 
 
 

 

          PREŞEDINTE,                                     SECRETARUL  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
          Valentin IVANCEA                                                       Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

         Întocmit, 
Parascovia Buftea 


